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790میلیارد ریال برای مسکن مددجویان بهزیستی 
البرز اختصاص یافت 

الب�رز:  سرپرس�تی  عص�رآزادی/   
الب�رز  اس�تان  بهزیس�تی  مدی�رکل 
ازاختص�اص مبل�غ 790 میلیارد ریال 
برای مس�کن مددجویان زیر پوشش 
بهزیستی این اس�تان در سال جاری 

خبرداد.
" وجیهه محمدی فلاح " روز دوشنبه در 
گفت و گو با خبرنگاران افزود: امسال 790 
میلیارد ریال اعتب��ارات تخصیصی کمک 

هزینه احداث ،خرید ،تکمیل س��هم اورده اولیه مس��کن مهر و مسکن ملی و ودیعه مسکن بر 
اساس دستورالعمل ستاد مسکن مددجویان زیر پوشش بهزیستی اختصاص یافت.

وی اف��زود: همچنین مبلغ ۲۸0 میلیارد ریال تس��هیلات ابلاغی ودیعه مس��کن از بند "و" 
تبصره ۱۶  بود که تا کنون ۱۶0 میلیارد ریال هزینه و پرداخت شده است.

مدیرکل بهزیس��تی اس��تان البرز گفت: عملکرد واگذاری مسکن از برش کلی ۲۴۸ واحد تا 
کنون ۱۶۳ واحد در ۸ ماه نخست سالجاری واگذار گردیده است.

رئیس سازمان سیما منظر و فضای سبز شهر کرمانشاه خبر داد؛

انجام آماربرداری درختان شهری کرمانشاه با سیستم 
جی.آی.اس

عصرآزادی/ سرپرس�تی کرمانشاه: 
رئیس س�ازمان س�یما منظر و فضای 
س�بز ش�هرداری کرمانش�اه از انجام 
آماربرداری درختان شهری کرمانشاه 

با سیستم جی.آی.اس خبر داد.
کامجو غلامی اظهار کرد: س��ال ها قبل 
پلاک کوبی درختان ش��هر کرمانش��اه به 
صورت سنتی و آلومینیومی انجام شد که 
پس از مدتی اغلب پلاک ها به سرقت رفت 

و همین موضوع باعث ش��د اطلاعات مربوط به هر اصله درخت هم از دس��ترس خارج شود. 
وی با اشاره به اینکه هم اکنون روش های جدیدتری برای جمع آوری اطلاعات درختان وجود 
دارد، گفت: طبق آخرین تصمیمات اخذ شده و با تاکید شهردار کرمانشاه قرار است شناسنامه 
درخت��ان ب��ه روش جی. آی. اس تهیه ش��ود. وی افزود: در صورت پیش��رفت به موقع برنامه 

ریزی های، کار در بازه زمانی یازده ماهه و توسط ٢ شرکت اجرا می شود.
رئیس س��ازمان سیما منظر و فضای سبز شهری ش��هرداری کرمانشاه تصریح کرد: اعتبار 
اج��رای ای��ن طرح در مرحله اول حداقل س��ه میلیارد تومان اس��ت و در روش جی. آی. اس 
اطلاعات مربوط به درختان توس��ط عکس برداری های هوایی و فعالیت میدانی نیروها جمع 
آوری می ش��ود. وی گفت: برای حفظ و احیای فضای سبز به ویژه جلوگیری از قطع درختان 
در کنار اقدامات ش��هرداری نیازمند همکاری مردم نیز هس��تیم چرا که دیده می شود برخی 
از آپارتمان س��ازها برای اینکه نمای س��اخت و سازشان بهتر دیده شود اقدام به از بین بردن 
درختان مقابل آپارتمان می کنند. غلامی عنوان کرد: برخی از ش��رکت ها و یا مغازه داران نیز 
گاهی به خاطر نصب تابلوهای تبلیغاتی موجب قطع و یا آسیب به درختان می شوند که این 
موضوع ناراحت کننده است. وی تشریح کرد: درختان فواید بسیاری برای محیط زیست دارند 

و قطع هر درخت و یا از بین رفتن آن به معنی آسیب به انسان و محل زندگی او است.
غلامی با اش��اره به اینکه در ش��هرداری کمیس��یونی با عنوان حفظ و گسترش فضای سبز 
وجود دارد گفت: حفظ درختان و جلوگیری از قطع بی دلیل آن ها و صدور مجوز برای قطع 
درختانی که خطر جانی یا مالی به دنبال دارند از فعالیت های این کمیسیون است. وی عنوان 
کرد: هر چند زمانی که درختی به علت حادثه س��از بودن قطع شود شهرداری همان منطقه 
موظف اس��ت چندین اصله درخت را غرس کند. این مقام مسئول ادامه داد: مساحت فضای 
س��بز شهر کرمانشاه حدود یک هزار و ۶۶ هکتار است و چندین پارک در مناطق هشت گانه 
در حال احداث اس��ت که با بهره برداری از آن ها میزان فضای س��بز افزایش می یابد. وی در 
خصوص سرانه فضای سبز اضافه کرد: استاندارد سرانه در هر شهری متفاوت است به گونه ای 

که هر چه آلودگی هوا بیشتر باشد سرانه هم بیشتر خواهد بود.
غلامی با بیان اینکه هم اکنون سرانه فضای سبز در کرمانشاه ١٠ متر و ۵۵ سانتیمتر مربع 

است، گفت: سرانه تا پایان سال به یازده متر مربع می رسد.

مدیر شرکت پخش ملی فرآورده های نفتی منطقه کرمانشاه خبر داد؛

بازگشت ۱09 جایگاه سوخت در کرمانشاه به مدار 
عرضه توزیع بنزین

 عصرآزادی/ سرپرس�تی کرمانشاه: 
مدیر شرکت پخش ملی فرآورده های 
نفتی منطقه کرمانشاه از بازگشت ۱۰۹ 
جایگاه س�وخت در کرمانشاه به مدار 

عرضه توزیع بنزین خبر داد.
پیم��ان بهرام��ی از آخری��ن وضعی��ت 
جایگاه ه��ای عرضه س��وخت در اس��تان 
کرمانش��اه خب��ر داد و اظه��ار ک��رد: ب��ا 
تلاش ه��ای انجام ش��ده تاکن��ون از ١۳١ 

جایگاه عرضه بنزین در استان کرمانشاه تعداد ١٠۹ باب با رفع نقص مجدداً وارد مدار توزیع 
ش��دند. وی افزود: در پی اختلالات پیش آمده در سامانه هوشمند توزیع سوخت در کشور با 
تلاش کارشناسان هم اکنون تا حد زیادی از جایگاه ها به حالت عادی خود بازگشته و توزیع 
سوخت را از سر گرفته اند. مدیر شرکت پخش ملی فرآورده های نفتی منطقه کرمانشاه به رفع 
نقص در سایر پمپ های بنزین تاکید و تصریح کرد: بر اساس سرکشی ها و اطلاعات به دست 
آمده در سراس��ر استان تاکنون گزارش��ی مبنی بر کمبود بنزین، افزایش قیمت و تجمع رخ 

نداده و به زودی تمامی جایگاه های سوخت عرضه ١٠٠ درصدی بنزین را خواهند داشت.

باحضور شهردار رشت صورت گرفت؛

برگزاری جلسه بررسی تحقق بودجه و مباحث 
درآمدی شهرداری رشت

عصرآزادی/ سرپرس�تی گیلان: جلسه بررس�ی تحقق بودجه و مباحث درآمدی 
شهرداری از ابتدای سال جاری تاکنون امروز دوشنبه ۲۷ آذر ۱۴۰۲ با حضور رحیم 

شوقی شهردار در سالن جلسات شهرداری مرکز برگزار شد.
معاون مالی و اقتصادی، معاون معماری و شهرس��ازی، مدیران مناطق پنجگانه ش��هری و 
مدیر درآمدهای عمومی شهرداری رشت هر کدام در جلسه مذکور گزارشی از روند مطالبات 

شهرداری و تحقق بودجه سال ١۴٠٢ تاکنون ارائه کردند.
ش��هردار رشت در جلسه مذکور با اشاره به یک هزار و ۶٠٠ میلیارد تومان وصول درآمدی 
مناطق پنجگانه ش��هری و سازمان های ش��هرداری از ابتدای سال جاری تاکنون اظهار کرد: 
درآمد وصولی ش��هرداری رشت ۶٠ درصد افزایش داش��ته و این امر نشان می دهد وضعیت 

درآمدی شهرداری روبه رشد است.
رحیم شوقی، روند روبه رشد درآمدهای شهرداری را ضامن تحقق به موقع وعده های داده 
شده برای بهربرداری از پروژه های عمرانی شهر رشت عنوان کرد و افزود: طی سه ماه آینده 

به طور قطع بر وصولی درآمدی شهرداری های مناطق افزوده می شود.
وی خاطرنش��ان کرد: لایحه دو فوریتی تمدید تش��ویق ٢۵ درصدی تخفیف عوارض نقدی 
صدور پروانه برای متقاضیان تقدیم شورای اسلامی شهر رشت شده و مردم می توانند از این 

فرصت استفاده کنند.
تهاتر با س��ازمان ها و دس��تگاه های دولتی بابت تسویه با شهرداری رشت از جمله موضوع 
های مورد بررسی در جلسه بررسی تحقق بودجه و مباحث درآمدی شهرداری رشت بود که 

مورد بررسی قرار گرفت.

خبر

عص�رآزادی/ س�رویس شهرس�تانها: رئیس 
س�ازمان جهاد کش�اورزی آذربایجان ش�رقي 
گفت: جه�ت تنظیم بازار و کنت�رل قیمت مرغ 
کش�تار روز، توزی�ع مس�تمر م�رغ منجمد در 

استان از ۲۸ آذرماه آغاز می شود.
اکب��ر فتحي در گفتگ��و با خبرن��گاران اظهار کرد: 
جه��ت تنظیم بازار در آس��تانه ش��ب یل��دا و کنترل 
قیمت مرغ کش��تار روز، توزیع گوش��ت مرغ منجمد 
در دستور کار قرار گرفته است و از ۲۸ آذر ماه شاهد 
توزیع مرغ منجمد در س��طح استان خواهیم بود. وي 
افزود: با برنامه ریزی ها و تمهیدات انجام ش��ده براي 
تامی��ن تقاضای مصرف  کنندگان در بازار مرغ، عرضه 
مرغ منجمد در س��طح شهرس��تان هاي استان شروع 
ش��ده و به منظور تعادل  بخش��ي به بازار، روند توزیع 
روزانه مرغ منجمد در فروشگاه ها و شبکه هاي عرضه 
کننده این محصول توزیع خواهد شد. رئیس سازمان 
جهادکشاورزي استان اضافه کرد: قیمت مرغ منجمد 
که از طریق فروشگاه  هاي استان در اختیار شهروندان 

ق��رار خواهد گرفت، هر کیل��و ۶۵ هزار و 700 تومان 
خواهد بود. فتحي تاکید کرد: توزیع گوش��ت قرمز و 
مرغ منجمد ب��ا قیمت مصوب دولتي و در راس��تاي 
سیاس��ت  هاي حمایتي و تنظیم بازار و تعادل بخشي 
به نوسانات بازار در خصوص این دو ماده پروتئیني و 
مورد نیاز مردم انجام مي ش��ود. وي با بیان اینکه هم 
اکنون گوش��ت قرمز منجمد گوساله وارداتي با قیمت 
مصوب دولت��ي در بازار وجود دارد افزود:  در راس��تاي 
حمای��ت از مصرف کنن��دگان و ایجاد تع��ادل در بازار، 
عرضه ۱00 تن گوشت قرمز منجمد با قیمت مصوب در 
فروشگاه  های زنجیره  اي و تعدادي از مغازه هاي خرده 
فروش��ي به عنوان کاسبان امین در سطح تبریز و سایر 
شهرستانهای آذربایجان شرقي در حال انجام است که از 
این میزان ۵0 تن در تبریز و ۵0 تن در سایر شهرستانها 
توزیع ش��ده است. وي تاکید کرد: قیمت عمده فروشي 
گوشت گوس��اله منجمد درب س��ردخانه هرکیلوگرم 
۳0۵ هزار تومان و قیمت براي مصرف کننده نهایي هر 

کیلوگرم ۳۲0 هزار تومان است.

معاون هماهنگی امور اقتصادی اس�تانداری آذربایجان ش�رقی 
گفت: آذربایجان ش�رقی با 6 بخ�ش فعال در حوزه های مختلف، 
در نمایش�گاه فرصت های س�رمایه گذاری تهران حضور خواهد 

یافت.
به گزارش روابط عمومی اس��تانداری آذربایجان شرقی، محمد کلامی 
اف��زود: تاکید اس��تاندار آذربایجان ش��رقی بر حضور موثر در نمایش��گاه 
فرصت های س��رمایه گذاری با رویکرد زنجیره های ارزش و با محوریت 

پروژه های عمرانی و زیربنایی استان است.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری آذربایجان شرقی ادامه داد: 
تمام ظرفیت های اس��تان در بخش خصوصی و دولتی تلاش کنند تا به 
لحاظ محتوایی و ظاهری حضوری قوی در این نماش��گاه داشته و از این 
فرصت نه تنها برای جذب س��رمایه گذار و معرفی فرصت های س��رمایه 
گذاری اس��تان استفاده شود، بلکه توانمندی ها، زیبایی ها و جاذبه های 

استان نیز معرفی شوند.
وی به بخش های فعال در این نمایشگاه اشاره کرد و بیان کرد: ۶ غرفه 

با رویکرد رسته های تعیین شده در زنجیره های ارزش راهبردی استان 
تشکیل و در نمایشگاه حضور خواهند یافت.

کلام��ی با تاکید بر حض��ور پر قدرت و با آکادگی ب��الا در این رویداد 

اف��زود: غرفه صنایع معدنی اس��تان با اولویت صناب��ع مس، غرفه صنایع 
دس��تی با تاکید ب��ر فرش، کفش و چرم، غرفه صنای��ع غذایی و دارویی 
ب��ا اولویت محصولات کش��اورزی، دارویی و غذایی، غرفه ش��هرک های 
صنعتی اس��تان ب��ا اولوی��ت مبلمان، غرفه ام��ور ش��هری و زیربنایی با 
اولویت معرفی کلانش��هر تبریز و غرفه ات��اق بازرگانی با معرفی صنعت، 
تج��ارت و معرفی قابلیت های س��رمایه گذاری کل اس��تان، غرفه های 
 فع��ال آذرباج��ان ش��رقی در نمایش��گاه فرص��ت های س��رمایه گذاری 

خواهند بود.
فلاح مدیرکل دفتر هماهنگی امور سرمایه گذاری و اشتغال استان نیز 
با اش��اره به تکلیف حضور همه استان ها در این نمایشگاه گفت: تمامی 
دستگاه های اجرایی و تشکل های بخش خصوصی برای برگزاری هر چه 

بهتر این رویداد و حضور قوی در آن همکاری و همراهی کنند.
گفتنی است این نمایش��گاه به مدت سه روز برگزارخواهدشد و هدف 
اصلی آن این اس��ت که طی سه سال سرمایه گذاری دراستان ارتقا یافته 

و تمرکز در این نمایشگاه روی زنجیره ارزش است.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری آذربایجان شرقی:

آذربایجان شرقی با 6 بخش در نمایشگاه فرصت های سرمایه گذاری حضور می یابد

رئیس دانشگاه تبریز با اشاره به آخرین رتبه 
بن�دی انجام گرفته در حیطه دانش�مندان برتر 
جهان سال ۲0۲۳، گفت: این دانشگاه دارای دو 
دانش�مند 0.۱ درصد جهان است. این در حالی 
اس�ت که دانش�گاه صنعتی ش�ریف حتی یک 

دانشمند در این سطح ندارد.
صف��ر نصرالله زاده در نشس��ت پرس��ش و پاس��خ 
دانشجویی »آرمان خواه« که با حضور سعید جلیلی، 
عضو مجمع تش��خیص مصلحت نظام و شورای عالی 
امنیت ملی در دانشگاه تبریز برگزار شد، اظهار کرد: 
دانشگاه تبریز یکی از دانشگاه های بزرگ و تاثیرگذار 
در منطقه و در س��طح ملی و بین المللی اس��ت. این 
دانشگاه جزو ۱۴ دانش��گاه برتر کشور بوده و میراث 
دار ارزش��مند دانشگاه بین المللی ربع رشیدی است 
ک��ه در بی��ش از هفت قرن پیش در تبریز تش��کیل 

شده است.
به گزارش ایس��نا، وی افزود: دانشگاه تبریز با بیش 
از ۲0 دانش��کده، پردیس بی��ن المللی ارس، پردیس 
خودگ��ردان تبریز، پردیس نوآوری و فناوری با بیش 
از ۱۱0 واح��د فناور و ش��رکت دان��ش بنیان و چند 

مرکز پژوهشی در حال فعالیت است.
وی ادامه داد: دانش��گاه تبریز چون نگینی بر تارک 
شمالغرب کش��ور می درخشد و بعد از استقرار دولت 
انقلابی، دانشگاه جهش بس��یار خوبی در زمینه های 

مختلف داشته است.
نصرالله زاده گفت: دانش��گاه تبریز بر اساس آخرین 
رتبه بندی بین المللی ش��انگهای، توانسته ۲00 پله 
صعود کند، در حالی که س��ایر دانش��گاه های کشور 
یا رش��دی نداش��ته و یا تنزل داشتند. در رتبه بندی 
تایمز نیز ۱00 پله صعود کردیم و بین ۵0۱ تا ۶00 
دانش��گاه برتر دنیا و بین چهار تا هفت دانشگاه برتر 

کشور قرار گرفتیم.
وی افزود: س��ال گذش��ته نیز ۳۵0 پل��ه در بحث 
پژوهش در دنیا صعود داشتیم و در ایران رتبه اول و 

در دنیا در رتبه ۳۱۸ قرار گرفتیم.
وی اظهار کرد: بر اس��اس ارزیابی وزارت کش��ور و 
وزارت عل��وم نیز در زیس��ت بوم فن��اوری، رتبه دوم 
کشور را به خود اختصاص داده و دو سال پیاپی است 
که به عنوان دانش��گاه برت��ر در حمایت از پژوهش و 

فناوری شناخته شده ایم.

رئیس دانش��گاه تبریز خاطرنش��ان کرد: در بحث 
ارتباط با صنعت جایگاهی نداش��تیم اما حال بعد از 

دانشگاه تهران به رتبه پنجم در این حوزه رسیدیم.
وی افزود: تعداد ۲۵ دانشمند دو درصد برتر جهان 
و ۱7 دانشمند یک درصد برتر جهان در سال ۲0۲۳ 
در دانش��گاه تبری��ز بوده که در مقایس��ه با تهران به 
عنوان نماد آموزش عالی کش��ور، رشد بهتری داشته 
اس��ت. به جز دانشگاه تربیت مدرس که یک دانشگاه 
تحصیلات تکمیلی اس��ت، در کشور به لحاظ سرانه 

مقالات نیز اول هستیم که جای افتخار دارد.
وی تاکی��د ک��رد: ویژگی مهم دیگر این دانش��گاه 

نیز این اس��ت که به مشهدالش��هدای دانش��گاه های 
کش��ور معروف بوده و ۱۴۵ شهید دانشجو در دوران 
انقلاب و جنگ داش��تیم ک��ه فقط ۲۲ نفر از بهترین 
دانشجویان ما که در حال تهیه سلاح و مهمات برای 
جبهه های جنگ بودند در تاریخ ۲7 دی سال ۱۳۶۵ 
در اثر حمله دش��من بعثی در محل کارگاه دانشکده 

فنی دانشگاه به درجه رفیع شهادت نائل شدند.
نصرالله زاده در ادامه با بیان این که دانشگاه تبریز، 
ارزش و جایگاه بالایی در کشور دارد، اظهار کرد: باید 
عزت و احترام و ش��وکت این دانشگاه را حفظ کنیم. 
دانشگاه تبریز، افتخار استان و شمالغرب کشور است و 
همه باید در حفظ حرمت آن تلاش کنند و در مقابل 
برخی سیاسی کاری ها، جهت گیری ها و سوگیری ها، 
دانشگاه باید یک مکان سیاسی به معنای کشورداری 
و نه سیاست زدگی باشد و امیدواریم که دیگران هم 

در دام سیاست بازان نیفتند.
وی خاطرنش��ان کرد: ممکن اس��ت ک��ه در داخل 
دانش��گاه، ش��خص بنده خلافی انجام دهد که قابل 
پیگیرد اس��ت اما همه ما وظیفه صیانت از دانش��گاه 

تبریز به خاطر ویژگی هایش را داریم.

رئیس دانشگاه: دانشگاه تبریز دارای ۲ دانشمند ۰.۱ درصد برتر جهان است

توزیع ۱00 تن گوشت و مرغ منجمد در آذربایجان شرقي برای شب یلدا
رئیس سازمان جهادکشاورزی استان از آغاز توزیع گوشت قرمز و مرغ منجمد با قیمت مصوب خبر داد؛

رئیس کل دادگستری استان اصفهان :

 اختصاص قاضی معین گامی موثر در کاهش اطاله دادرسی است
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان: 

برنامه ریزی  برای آغاز عملیات اجرایی خط ۳ مترو در سال آینده 

عصرآزادی/ سرپرس�تی اصفهان: رئیس کل دادگس�تری اس�تان اصفه�ان در بازدید 
سرزده از مجتمع قضایی شهید مطهری اصفهان اختصاص قاضی معین را گامی موثر در 

کاهش اطاله دادرسی دانست. 
حجت الاسلام  اسداله جعفری ریئس کل دادگستری استان اصفهان در جریان بازدیدهای سرزده 
از مجتمع های قضایی شهر اصفهان با حضور در مجتمع شهید مطهری، به صورت چهره به چهره 
با کارکنان و مراجعان ملاقات و به بررس��ی روند خدمت رس��انی در ای��ن مجتمع پرداخت. وی از 
حجم بالای ورودی پرونده به این مجتمع به عنوان یکی از اصلی ترین مش��کلات یاد و خاطرنشان 
کرد: یکی از مشکلات این مجتمع، حجم بالای ورودی پرونده است که البته به همان نسبت آمار 
مختومه ها بالاس��ت و این مسأله نشان دهنده کار مضاعف همکاران قضایی و اداری نسبت به دیگر 
اس��تان های کشور است. رئیس دستگاه قضایی استان اصفهان در ادامه به برنامه دادگستری برای 
کاهش اطاله دادرسی اشاره و اظهار کرد: مقرر شده است با اختصاص قاضی معین برای رسیدگی 
به پرونده هایی که بیش از دو س��ال از زمان تش��کیل آن گذشته اس��ت، مشکل اطاله دادرسی در 
دادگستری کل استان تا حد قابل توجهی کاهش پیدا کند. گفتنی است حجت الاسلام  والمسلمین 
جعفری در این بازدید دس��توراتی با هدف برطرف ش��دن برخی مشکلات این مجتمع صادر کرد. 
رئیس دادگستری استان اصفهان در جریان بازدیدهای سرزده از مجتمع های قضایی شهر اصفهان 
با حضور در مجتمع ش��هید مطهری، به صورت چهره به چهره با کارکنان و مراجعان ملاقات و به 

بررسی روند خدمت رسانی در این مجتمع پرداخت.
 وی از حج��م ب��الای ورودی پرونده به ای��ن مجتمع به عنوان یکی از اصلی ترین مش��کلات یاد 
و خاطرنش��ان کرد: یکی از مش��کلات این مجتمع، حجم بالای ورودی پرونده اس��ت که البته به 
همان نس��بت آمار مختومه ها بالاس��ت و این مسأله نش��ان دهنده کار مضاعف همکاران قضایی و 
اداری نس��بت به دیگر اس��تان های کشور است. رئیس دس��تگاه قضایی استان اصفهان در ادامه به 
برنامه دادگس��تری برای کاهش اطاله دادرس��ی اش��اره و اظهار کرد: مقرر شده است با اختصاص 
قاضی معین برای رس��یدگی به پرونده هایی که بیش از دو سال از زمان تشکیل آن گذشته است، 
مشکل اطاله دادرسی در دادگستری کل استان تا حد قابل توجهی کاهش پیدا کند. گفتنی است 
حجت الاسلام  والمسلمین جعفری در این بازدید دستوراتی با هدف برطرف شدن برخی مشکلات 

این مجتمع صادر کرد.

عصرآزادی/ سرپرستی اصفهان: رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان از برنامه ریزی برای اجرای فاز سوم 
خط ۲ متروی اصفهان خبر داد و گفت: برنامه ریزی های دقیقی برای آغاز عملیات اجرایی خط ۳ مترو در 

سال آینده انجام شده است. 
 محمد نورصالحی، با اش��اره به دستاوردهای حمل ونقلی دوره ششم مدیریت شهری کلان شهر اصفهان اظهار کرد: 
توسعه حمل ونقل عمومی موضوع مهمی است که روزبه روز با توسعه شهرها و اقتصاد نقش پررنگ تری می گیرد؛ کلان 
ش��هر اصفهان در زمینه اتوبوس��رانی، تاکسیرانی و مترو فعالیت های زیادی داشته اس��ت ولی بعد از کرونا دچار رکود 
سنگینی شد. وی با اشاره به تحولات ایجاد شده در بخش اتوبوس های نصف جهان افزود: بعد از کرونا تعداد اتوبوس های 
فعال در این کلان شهر به ۶٠٠ دستگاه کاهش یافت و سرفاصله این اتوبوس ها به بالای نیم ساعت رسیده بود؛ حوزه مترو 
نیز پیشرفت چندانی نداشت، به گونه ای که خط یک باوجود راه اندازی، به کندی پیش می رفت و خط دو سرعت خوبی 
نداشت. نورصالحی تصریح کرد: طی دو سال اخیر تعداد ۴٠٠ دستگاه اتوبوس برای شهر اصفهان خریداری شد که بیش 
از ٢٠٠ دستگاه آن به ناوگان حمل ونقل اضافه شد، به همین دلیل سرفاصله بین اتوبوس ها کاهش یافت. وی ادامه داد: 
اکنون هزار دستگاه اتوبوس در این کلان شهر فعال است که معمولاً تعدادی در شرایط گارانتی، نوسازی و تعمیر قطعه 
قرار دارد و به همین دلیل فقط ۸۵٠ اتوبوس آماده به کار است. نورصالحی درباره پیشرفت های حوزه مترو بیان می کند: 
خط یک مترو با قدرت به فعالیت خود ادامه می دهد، البته قبل از شرایط کرونا، تعداد مسافران این خط در روز به بیش 
از ١٢٠ هزار نفر می رسید، اما بعد از کرونا به ٢٠ هزار نفر تغییر یافت و به همین دلیل شرکت مترو، توسعه و عملیات 
اجرایی این خط را در دستور کار قرار داد. وی با بیان اینکه در خط دو متروی اصفهان بخش زیادی از عملیات حفاری 
تونل ها انجام شده و سفت کاری ایستگاه ها در حال انجام است و سازمان قطار شهری اصفهان و حومه تصمیم گرفت، 
خط دو را به صورت فاز به فاز فعال کند و برای راه اندازی فاز نخست حدفاصل دارک تا طوقچی تا آخر سال تلاش های 
بس��یاری کرده است، اظهار کرد: برنامه ریزی های دقیقی برای آغاز عملیات اجرایی خط سه در سال آینده انجام شده 
است. البته این طرح ها برای به تأیید رسیدن و دریافت مصوبات مراجع ملی، مستلزم همکاری استان و مجموعه های 
ملی در وزارت کشور هستند که امید است با سرعت به نتیجه برسد. رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان درباره تأمین 
ناوگان و اتوبوس برقی برای محدوده مرکزی شهر گفت: با توجه به آلودگی هوا این موضوع اهمیت بسیاری پیدا کرده 
است و امیدواریم برای سال آینده تعدادی از آن ها به ناوگان حمل ونقل شهری اضافه شود. نورصالحی با اشاره به تکمیل 
ناوگان مترو عنوان کرد: در حال حاضر سرفاصله حرکت قطارهای خط یک مترو ١١ دقیقه است که این موضوع مطلوب 
شهروندان نیست، به همین دلیل با افزایش تعداد رام ها، باید این سرفاصله را کاهش دهیم. وی با اشاره به مشکلات فعلی 
تاکسی ها در شهر اصفهان توضیح داد: موضوع اصلی این ناوگان، نوسازی است تا بتواند با ارائه خدمات به مردم رغبت 
آن ها را برای استفاده از حمل ونقل عمومی بیشتر کند، بنابراین سازمان ذی ربط نیز باید با کمک مقامات استانی و ملی با 

توجه به افزایش قیمت تعمیر وسایل نقلیه، کمک های حمایتی و مالی برای رانندگان تاکسی در نظر گیرد.
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جانشین فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش گفت: پدافند 
هوایی در مس�یر افزایش اقتدار نظامی و قدرت بازدارندگی 
جمهوری اس�لامی، گام های مهم و بزرگی را در عرصه دفاع 

هوایی کشور برداشته است.
به گزارش ایرنا، امیر س��رتیپ علیرضا الهامی روز س��ه ش��نبه با 
حضور در منطقه پدافند هوایی شمالغرب و بازدید از میزان آمادگی 
دفاع��ی توان رزمی و قس��مت های مختلف گروه پدافندی ش��هید 

نجی��ب، با بیان اینکه پهپادهای ایران��ی، نیروهای فرامنطقه ای را با 
چالش  مواجه کرده اند، افزود: هواپیمای بدون سرنشین کرار یک پرنده 
کم نظیری است که به همت متخصصان جوان ایران اسلامی طراحی و 
در مدار عملیاتی قرار گرفته است و امروز یکی از بازوان پرتوان پدافند 
هوایی ارتش است. وی خاطرنشان کرد: پدافند هوایی با ترکیب پهپاد و 
موشک به نوع جدیدی از قابلیت دفاع هوایی دست یافته  است که قادر 

است هر نوع پرنده متخاصم را مورد هدف قرار دهد.

پدافند هوایی 
در مسیر افزایش 
اقتدار و قدرت 
بازدارندگی است


